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Vragen van de leden Inge van Dijk en Slootweg (beiden CDA) aan de 
Ministers van Economische Zaken en Klimaat en van Justitie en Veiligheid over 
het bericht «Drugs per post neemt vlucht: «Overal ter wereld meer 
dancefeesten»» (ingezonden 18 juli 2022). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Drugs per post neemt vlucht: «Overal 
ter wereld meer dancefeesten»»?1 

Vraag 2
Erkent u een stijgende lijn in postpakketten met drugs die in beslag zijn 
genomen? 

Vraag 3
Hoe groot is de stijging onderschepte postpakketten in vergelijking met de 
jaren voor corona? 

Vraag 4
Is de stijging van in beslag genomen postpakketjes drugs te verklaren door 
nieuwe opsporingsmethoden? 

Vraag 5
Is de veiligheid van de postverwerkers te waarborgen met deze stijging van 
drugscriminaliteit? 

Vraag 6
Wat zijn de mogelijkheden om het nieuw gestarte project van de Douane in 
samenwerking met de Verenigde Staten uit te breiden naar andere belang-
rijke doellanden? 

Vraag 7
Gezien de slechte reputatie zoals in het artikel wordt geschreven, hoe zou u 
de samenwerking met deze landen beschouwen en wat doet u om deze 
reputatie te verbeteren?

1 https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/artikel/5320699/drugs-douane-onderschept-vlucht-wereld-
dancefeesten-vangst-cocaine
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